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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Ima li Vijeće ministara BiH stav, i kakav je on, 

oko trenutačno planetarno aktualnog kontroverznog međunarodnog sporazuma kojim se 

ograničavaju internetske slobode (ACTA)?“ 
 


